
 

Protokół z posiedzenia radnych wspólnych komisji rolnej, handlu, usług, budownictwa 

i gospodarki komunalnej, budżetowo-finansowej i planowania oraz oświaty, 

kultury, zdrowia i ochrony środowiska 

w dniu 29 marca 2022 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zalewski 

Przywitał przybyłych radnych, Wójta Gminy, Zastępca Wójta, Skarbnik. Na podstawie listy 

obecności, na posiedzeniu obecnych było członków Komisji co stanowi 93,33  % Sekretarzem 

komisji został  Pan  Zbigniew  Mróz.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt uchwały w sprawach: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 

2022-2033, 

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok,  

c. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział strażaków ratowników 

OSP w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub 

ćwiczeniach,  

d. ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu 

detalicznego, zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych dla 

ludności na terenie Gminy  Biskupiec,   

e. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ew. 

233/2 w  obrębie  Lipinki,  gmina Biskupiec, 

f. likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w  Biskupcu,  



g. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Biskupiec na 

lata 2022-2025,  

h. sprawozdanie z realizacji programu przeciwdziałania przemocy  

w  rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie za 2021 rok,  

i. sprawozdanie z realizacji gminnego programu profilaktyki i 

rozwiazywania  problemów alkoholowych i  narkomanii za 2021 rok,  

j. sprawozdanie kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Biskupcu  z  realizacji  zadań  pomocy społecznej  za 2021 rok,   

k. sprawozdanie kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej z 

realizacji  zadań  gminnego programu wspierania  rodziny za 2021 rok,   

Ad 2. Przyjęcie  porządku posiedzenia   

14 radnych głosowało za przyjęciem porządku obrad.   

Punkt Wolne  wnioski i informacje  został  przeniesiony  na  koniec porządku.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji   

14 radnych głosowało za przyjęciem  protokołu z poprzedniej komisji.  

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych      

Projekt  uchwały w sprawie: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 2022-

2033.  

Pani Skarbnik Beata Dudalska omówiła , projekt  uchwały.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

W wyniku jawnego głosowania w obecności radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Biskupiec na lata 2022-2033, 

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono  

W wyniku jawnego głosowania w obecności radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia  zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2022 rok, 

c. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział strażaków ratowników OSP  

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach,  



Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła  

projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział strażaków 

ratowników OSP w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub 

ćwiczeniach,  

d. ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu detalicznego, 

zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych dla ludności na terenie Gminy  

Biskupiec 

Wójt zabrał głos i poinformował, że sklep Dino złożył pismo odnośnie – zmiany otwarcia  

godzin, do tej pory było od 6 do 22, a  sklepy chcą, aby nastąpiła  zmiana otwarcia  od  6-24.  

Radny Stanisław Czajka, zmieniając godziny otwarcie sklepów udrzemy w  miejscowe sklepiki 

na  naszym terenie  gminy. Chodzi o to, że lokalne sklepy dostaną „po tyłku” Radny  dodał, że  

się  nie upiera  nad  tym,  aby  nie  zmieniać  godzin  otwarcia,  ale  musimy sobie powiedzieć, 

że lokalny przedsiębiorca będzie stratny. Wójt stacje paliw dostaną na pewno gdzie mają  

wygórowane ceny.  

Na posiedzenie  przybył dotychczas  nieobecny radny  Jan Manista. 

Radny Czajka mi chodziło o to, żeby patrzeć na lokalnych przedsiębiorców, po czym radny  

dodał, zakończmy tą dyskusję ja poczyniłem tą uwagę to nie chodzi o to, że Czajka coś  

wymyśla, kiedyś w  niedziele był handel  teraz  nie ma i  ludzie tez  żyją.  

Radny Jerzy Leśniewski ja myślę, że to przedłużenie nie będzie takie złe,  będzie to widać   

w  mniejszych miejscowościach, gdzie nie ma Dino. Radny Jerzy Dembek ja  myślę, że pod 

kątem pracowników czy nie będą wściekli, że muszą  tyle  pracować. Wójt to jest wniosek 

„sieciówek” Radny Zbigniew Mróz po 22 ludzie kupują alkohol, wtedy zaczyna się  cisza 

nocna, po uszach  dostaną pracownicy, że będą  musieli dłużej pracować.  

Radny Piotr Łukaszewski  ja nie sądzę, że prywatni stracą, a temat ciszy nocnej, poszliśmy  

w jednym kierunku, że alkohol  będą  kupować może nie o to chodzi, a temat hałasu to jest 

policja od tego. Radna Małgorzata Szustak ja koło domu mam sklep czynny do 21 i  nie  prawda, 

że mieszkańcy kupują  alkohol,  jak chcą  kupić to  jadą do  większych marketów.  

Zastępca Wójta Julia  Baranowska, tu nie  chodzi o to, że cały rok będą do 24  otwarte, są osoby  

które wychodzą  o 22 z pracy i  ma  potrzebę zrobienia zakupów. 

Wójt jeśli będzie otwarcie do 24 to sklepy będą musiały zatrudnić dodatkowo pracowników.    

Radny Stanisław Czajka to wniosek właścicieli Dino, ale  są jeszcze  inne sklepy np. Biedronka 

i Lewiatan poczekamy i zobaczmy jaki będzie odzew. 



Radny Andrzej Plichta odpowiedział my śpimy, a oni pracują.   

Radny Piotr Łukaszewski tam pracują 8 godzin i nie może dłużej pracować. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 11 za”, głosów 

przeciwnych  3  nie było, głosów wstrzymujących 1  nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu 

detalicznego, zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych dla ludności na terenie 

Gminy  Biskupiec. 

e. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ew. 233/2 w  

obrębie  Lipinki,  gmina Biskupiec, 

Pani  Katarzyna  Wiśniewska  omówiła projekt uchwały dodał, że  nie  wypłynęły  żadne  uwagi  

do miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15  „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w  sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 

o nr ew. 233/2 w  obrębie  Lipinki,  gmina Biskupiec, 

f. likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Biskupcu,  

 Wójt poinformował, że odbyły się dwa spotkania z pracownikami ośrodka zdrowia 

jedno spotkanie  było bez państwa Samsonów drugie z państwem Samsonów. Pracownicy mieli  

obawy jak to wszystko będzie dalej wyglądać. Wójt poinformował, ze etapem kolejnym jest  

przygotowanie umowy do przetargu, która będzie wszystko zawierała, będziemy się 

konsultować z lekarzami i grupą pielęgniarek, aby czegoś nie pominąć, oddźwięk na temat  

zmian ani pozytywny ani negatywy, jest obawa. Wszyscy by chcieli, aby zachować to co jest. 

W momencie podjęcia uchwały dotyczącej likwidacji jeśli mamy na to przystać 31 marca, to 

Ci lekarz od 1 maja przyjdą tu w ośrodku i będą pracować na  całym etacie. Wójt  jeśli  zostanie  

podjęta uchwała to od 1 września 2022 r. ośrodek będzie mógł funkcjonować jako Niepubliczny 

Zakład Opieki Zdrowotnej. Radny Piotr Łukaszewski a  jak  przetarg  przegrają.  

Wójt  dodał, że odbyło się  spotkanie  członkami  Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego  

Zakładu Opieki Zdrowotnej, członkowie rady wyrazie opinię pozytywną w sprawie likwidacji 

ośrodka zdrowia i przekształcenia go w Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej.   

 Radny Andrzej Plichta  jak my  się  pozbędziemy lekarzy to od 1 stycznia nie  będzie  

komu leczyć. Wójt musi  przez prasę być rozgłośnie  i  wyjaśnione,  żeby  mieszkańcy  wiedzieli 



o zmianie. Radny Czajka  Stanisław już dziś jest retoryka od mieszkańców, w ostaniem kurierze 

Iławskim był już artykuł. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w  sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w  Biskupcu. 

g. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Biskupiec na lata 2022-2025,  

Pani Dorota Chmielewska omówiła uchwałę program ten  będzie obowiązywał  na  4  lata.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Biskupiec na lata 

2022-2025,  

Wyszedł Tomasz Dembek 

h. sprawozdanie z realizacji programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz  

ochrony ofiar przemocy w rodzinie za 2021 rok, 

 Obecna  na  komisjach Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Dorota 

Chmielewska  omówiła  sprawozdanie. Poinformowała, że  na  pomoc społeczną  od  1 czerwca 

zostało wydanych 320 tyś. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej korzysta z Banku Żywności.  

Dzieci z ubogich  rodzin otrzymują w szkołach posiłki. Kierownik Pani Dorota Chmielewska, 

poinformowała, że w 2021 roku 7 osób było na leczeniu odwykowym. Pani Chmielewska 

dodała, że  w ramach  korpusu  dla  osób  samotnych  zakupione zostaną  opaski  SOS.  

Radny Piotr Łukaszewski  dodał, że  to bardzo  dobry  pomysł.   

i. sprawozdanie z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiazywania  problemów 

alkoholowych i  narkomanii za 2021 rok,  

Sprawozdanie  zostało omówione i  przyjęte  

j. sprawozdanie kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Biskupcu z  

realizacji  zadań  pomocy społecznej  za 2021 rok,  

Sprawozdanie  zostało omówione i  przyjęte. 

k. sprawozdanie kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej z realizacji zadań  

gminnego  programu wspierania  rodziny za 2021 rok 



Sprawozdanie  zostało omówione i  przyjęte. 

Ad. 5  Wolne  wnioski  i  informacje  

  Przewodniczący Kazimierz Zalewski poinformował, że zostało przygotowane 

sprawozdanie z pracy Rady Gminy za 2021 r. wszyscy radni otrzymali. Plan pracy 

przygotowała  Pani Sekretarz.   

Pani Sekretarz poinformowała, że do porządku obrad na sesję może się zdarzyć, że zostanie  

dołożona  jeszcze  jedna  uchwała odnośnie  pomocy dla  Ukrainy.  

 Wójt  poinformował, że został rozstrzygnięty konkurs na dyrektora  szkoły  w Lipinkach   

i w Biskupcu do szkoły w Szwarcenowie nikt się nie zgłosił. W szkole w Lipinkach  dyrektorem  

została Pani  Ewelina Wasiak w  Biskupcu Pani Tatiana  Jarzębowska. Podpisana została 

umowa na modernizację  pomp w  Łąkorku oferta  wpłynęła na  kwotę 318 tyś. Podpisana 

została umowa z firmową PDB Brodnica na budowę drogi Ostrowite – Górale, gmina  podpisała  

porozumienie  ze  Starostą  w  sprawie  tej drogi. Wójt poinformowała, że odbył się zjazd 

powiatowy OSP  uzgodniono również, że 3 maja będzie  terminem obchodów z  okazji  dnia  

strażaka.  

Radny Piotr Łukaszewski czy będą  zawody w piłkę nożną. Wójt odpowiedział, że w piątek się  

okaże. Radny Dembek Jerzy  poinformował, że na  boisku w Biskupcu, stoi przyczepa. 

Dodatkowo zwrócił  uwagę  na  śmietnik. Wójt  zaproponował, aby go zlikwidować.  

Ad. 6 Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

 

Protokolant         Przewodniczący Rady Gminy 

 

       Anna Linowiecka                       Kazimierz  Zalewski 

 

 

 

 


